
scheiding te stimuleren en daar-
naast tenminste 1 keer per jaar 
gratis grofvuil op te halen om 
zo het illegale dumpen tegen te 
gaan. • 

De PvdA hoort graag uw ideeën 
over afvalscheiding in  
Maastricht: mail ons!

Wat de PvdA betreft is dit geen 
goed idee. Maastricht doet het al 
best goed waar het gaat om het 
scheiden van afval. Dat kan natuur-
lijk altijd beter, maar de vraag is of 
dat op deze manier moet. De PvdA 
denkt dat het beter is om bijvoor-
beeld over te gaan tot het ophalen 
van de PMD zakken, nog beter na 
te denken over manieren om afval-

De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen die hier aan de orde 
komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in Maastricht. Heeft u suggesties met 
betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  
www.maastricht.pvda.nl.

Het stadsbestuur stelt voor om het project Frontière te beëindigen met ingang van 2019.

Dit project uit 2012 was bedoeld 
om de drugsoverlast aan te pakken 
in Maastricht. Volgens de cijfers is 
de drugsoverlast in de afgelopen ja-
ren gedaald. Het voorstel is om het 
geld dat hiervoor ingezet werd, in 
te zetten voor de aanpak van de on-
derliggende netwerken. Het Drugs-
meldpunt uit het project wordt 
opgenomen in de reguliere organi-

satie. De PvdA Maastricht kan zich 
in principe vinden in deze aanpak. 
Het is belangrijk om in te zetten op 
het aanpakken van de achterliggen-
de netwerken die overlast tot gevolg 
hebben. Tegelijkertijd moet er vol-
doende aandacht blijven voor acute 
overlast voor de burgers. Veel inwo-
ners van Maastricht geven immers 
nog steeds aan aanzienlijke drugs-

BURGERPARTICIPATIE EN DE OMGEVINGSVISIE
In 2021 zal de omgevingswetgeving haar intrede doen. Deze wet moet de regels voor ruimtelijke ordening eenvoudiger maken 
en samenvoegen. 

Het college heeft bekend gemaakt dat zij de 
markt gaat benaderen om met voorstellen te 
komen om 500 tijdelijke woningen te bouwen.

Dit is hard nodig, omdat starters en 
andere specifieke groepen te weinig 
kans krijgen op de woningmarkt. 
Mensen die met spoed een woning 
nodig hebben moeten vaak maan-
den wachten tot zij een woning toe-
gewezen krijgen.
Wat de PvdA betreft is het college 
te afwachtend en moet de gemeente 
zelf meer initiatief tonen. Er wordt 
al 2 jaar gesproken over verschil-
lende mogelijkheden voor tijdelijke 
woningen - zoals bijvoorbeeld Tiny 
Houses – maar met weinig resultaat. 

VAART MAKEN 
MET TIJDELIJKE 
WONINGEN!

Tot nu toe zijn er maar enkele 
tijdelijke woningen gerealiseerd 
door Maasvallei. Het wordt tijd 
dat de gemeente zelf op pad gaat 
om partijen zover te krijgen dat 
zij tijdelijke woningen willen 
gaan bouwen in Maastricht. •

Het stadsbestuur heeft een plan aan de gemeen-
teraad voorgelegd om nog maar één keer per 4 
weken de restzak op te halen.

RESTZAK EENS 
PER MAAND IS 
GEEN GOED PLAN

BLIJVEND INZETTEN OP AANPAK 
DRUGSOVERLAST

BUURTEN MOGEN NIET DE DUPE 
WORDEN VAN SLUIPVERKEER 
Met de komst van de Koning Willem Alexander tunnel is de snelweg dwars door de stad 
weliswaar onder de grond verdwenen, maar nog lang niet elke auto maakt gebruik van 
de tunnel. 

manon.fokke@gemeenteraadmaastricht.nl

anita.van.ham@gemeenteraadmaastricht.nl

didier.jacobs@gemeenteraadmaastricht.nl

SAMEN MAKEN WE MAASTRICHT
Dit jaar heeft 
de PvdA zich 
op verschil-
lende manie-
ren, zowel in 
de raadzaal als 
daarbuiten, in-
gezet voor de 

rechten van onze jongste inwoners. 
De PvdA wil dat kinderen en jonge-
ren in 2019 nog meer mee kunnen 
denken, praten en doen! Daarom 
heeft de PvdA bij de onderwerpen 
armoede, burgerparticipatie, onder-
wijs en jeugdzorg speciaal oog voor 
hoe kinderen de voorzieningen in 

ANTOINE VAN 
LUNE

BURGERRAADSLID

antoine.van.lune@
gemeenteraadmaastricht.nl

De wet stimu-
leert meedoen 
vanuit de sa-
menleving en 
vraagt om een henri.borgignons@gemeenteraadmaastricht.nl

onze stad ervaren en waar zij zélf 
behoefte aan hebben. • 

Heb jij een goed idee om kinderen 
mee te laten doen aan de 
toekomst van onze stad?  
Laat het ons weten!

MAREN SLANGEN
RAADSLID

nieuwe integrale aanpak van ge-
meenten en provincies. Het streven 
is zo min mogelijk kaders en regels 
te stellen, zodat die burgerpartici-
patie ook echt uit de verf komt.

De bedoeling is dat je als burger 
mee denkt en spreekt en zelf met 
ideeën komt om jouw omgeving zo-
danig in te richten, dat het er nog 
prettiger wonen is. Naar onze me-

HENRI 
BORGIGNONS
BURGERRAADSLID

maren.slangen@gemeenteraadmaastricht.nl

Sterker nog, 
veel van het 

(bestemmings)verkeer vindt zijn 
weg via de buitenwijken en zo slib-
ben de bruggen en wegen parallel 
aan de tunnel langzaam dicht. Men-
sen die liever binnendoor rijden of 
de weg niet weten of de tunnel niet 
durven te nemen omdat het ondui-

overlast te er-
varen. Omdat 
prettig wonen 
voor iedereen 
begint met een veilig gevoel zal de 
PvdA zich dan ook blijven inzet-
ten om deze drugsoverlast terug te 
dringen. •

ANITA VAN HAM
RAADSLID delijk of onbekend is. Resultaat is 

een ongewenste en wat de PvdA 
betreft onacceptabele hoeveelheid 
“zoekverkeer” in de buurten. 
Tel daarbij nog eens op het onzalige 
plan om de lange-afstandsbussen 
een halteplaats aan de Meerssener-
weg te geven en de gevolgen voor 
luchtkwaliteit en leefbaarheid in de 

straten erom heen zijn niet te over-
zien. En dat terwijl er een station 
én Park & Ride aan het noorden 
van de stad liggen. Dat moet anders 
kunnen. Niet de busmaatschappijen 
maken de dienst uit!? •

ning wordt er op dit moment nog te 
weinig met de ideeën van burgers 
gedaan. De PvdA roept iedereen op 
om mee te doen: wat maakt jouw 
buurt en eus Mestreech nog mooier 

en fijner om te leven? •

Heb je al ideeën, laat het mij 
weten op:

DIDIER JACOBS
BURGERRAADSLID

MANON FOKKE
FRACTIE- 
VOORZITTER   


